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На основе геолого-геофизических материалов, полученных при исследовании Южных Курильских 

островов, впервые проведен комплексный анализ строения осадочного чехла Срединно-Курильского 

прогиба. Модифицирована карта мощности осадков позднемелового-кайнозойского возраста, выделены 

структурные элементы осадочного чехла. Осуществлено плотностное и геотермическое моделирование. 

Проведена оценка начальных суммарных ресурсов углеводородов Кунаширской впадины на основе 

содержания органического вещества, геолого-математического и имитационного моделирований. 

Книга представляет интерес для широкого круга геологов, геофизиков, изучающих нефтегазовый 

потенциал междуговых прогибов северо-западного обрамления Тихого океана. 
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Abstract 

 

The complex analysis of the structure of the sedimentary cover of the Middle- Kurile depression was 

conducted for the first time on the base of geologic-geophysical materials obtained during the study of the 

Southern Kurile Islands. The map of the thickness of the Late-Cretaceous -Cenozoic deposits was modified, the 

structural elements of the sedimentary cover were picked out. The density and geothermal modeling were 

conducted. The evaluation of the initial summary resources of the Kunashir depression hydrocarbons was made on 

the base of organic substance content, geologic-mathematical and imitational modeling. 

The book is of interest for wide circus of the geologists, geophysicists studying oil-gas potential of the 

interarc depressions of the north-western frame of the Pacific Ocean. 
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